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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 1  

van woensdag 31 augustus 2016 om 19:30 uur 

 
 
Aanwezig: Roes Peter - voorzitter 
Der Kinderen Annemie, Van Litsenborg Guy, Van Otten Jan, De Wilde Tine, Meeus Paul, Guedon John, Grooten 
Eddy, De Coninck Katleen, Gladiné Pierre - raadsleden 
Vos Eric - burgemeester 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Breugelmans Stef - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Katrien Van de Poel – raadslid in vervanging van Stef Breugelmans, 
Paul Moelans – raadslid, 
Herman Schaerlaekens – raadslid, 
Marc Boeckx – Stadsregio, 
Dorien Bols – GAS-ambtenaar, 
Roger Leys – korpschef lokale politie, 
Dirk Vanhaute – directeur cultuur en vrije tijd, 
Eric Adriaensen – evenementen, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Stadsregio Turnhout - Jaarrekening 2015 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Marc Boeckx toelichting bij dit punt. 
 
Lange termijnvisie ontwikkeling Stedelijk Regionaal Gebied 
Marc Boeckx van Stadsregio verwijst naar vorige commissie waar dit onderwerp uitvoerig werd toegelicht.  
Momenteel is men bezig met de voorbereiding van de praktische uitwerking. 
 
Protocol aangaande gemeentelijke administratieve sancties 
Dorien Bols geeft een kort overzicht van de aanpassingen aan het protocol (zie bijlage). 
 
Stand van zaken bouwwerken Noord-Brabantlaan (politie/brandweer) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Roger Leys toelichting bij dit punt. 
Eddy Grooten verwijst naar het feit dat bezoekers tot tegen het gebouw kunnen parkeren en is daar tevreden over 
omdat de gevaarlijke toestanden zoals ze nu zijn met het parkeren op de Noord-Brabantlaan kunnen vermeden 
worden. 
John Guedon verwijst eveneens naar het feit dat bezoekers tot aan het gebouw kunnen parkeren maar denkt 
tegelijkertijd ook aan de veiligheid. 

Het glas van het lokaal van de planton is kogelwerend 9 mm. 
In de begroeiing (ter hoogte van het huidige hekwerk) worden rampalen geplaatst. 
Rond de personeelsparking wordt een stevige omheining geplaatst. 

Paul Moelans vraagt welke premies er zijn in de politiezone Turnhout alsook de bedragen en/of procenten. Hij 
vraagt of deze kunnen doorgemaild worden. 
 
Toelichting Kerst- en wintermarkt 2016 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Dirk Vanhaute en Eric Adriaensen toelichting bij dit punt. 
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Paul Meeus vraagt of hij het goed leest dat de Stad nu financieel gaat bijdragen. 
Burgemeester Eric Vos verduidelijk dat in het verleden er ook diverse formules werden gehanteerd waarbij 
de Stad geheel of gedeeltelijk financierde. Nu is voor een concessie gekozen met opening tot financiële 
tussenkomst vanuit de Stad. 

Paul Meeus stelt vast dat beide aanbieders dicht bij elkaar liggen en diegene die het niet heeft gehaald wel de 
goedkoopste is.  
Paul Moelans had vanavond graag hier de firma gezien om het concept toe te lichten. Hij heeft ook een probleem 
met de puntenverdeling. 

Burgemeester Eric Vos verwijst naar e-besluit waar de raadsleden het toewijzingsverslag en dus ook de 
puntenverdeling kunnen raadplegen. Een aantal zaken met betrekking tot commerciële overwegingen 
kunnen / mogen niet openbaar worden gemaakt. 

Paul Meeus verwijst naar zijn tussenkomst op de gemeenteraad over een verslag dat er niet is maar toch wordt 
vermeld. 

Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat het gaat om notities die genomen werden en dus geen verslag 
zijn. Uit ingewonnen juridisch advies blijkt dat dergelijke nota’s niet behoren tot de openbaarheid van 
bestuur. 

Paul Moelans verwijst naar de collegebeslissing waarin verwezen wordt naar een verslag. Wanneer er een 
evaluatie werd gemaakt mag betrokkene toch kennis hebben van deze evaluatie. 

Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat de notities verwerkt zijn in de collegebeslissing. 
Volgens Paul Moelans zaten die notities als verslag bij de collegebeslissing. 

Het gaat hier over nota’s van ambtenaren die in principe niet kenbaar worden gemaakt. De nota’s zijn 
duidelijk persoonlijke notities in functie van de besluitvorming door het college zonder de eigenschap te 
hebben van een formeel verslag. De beroepscommissie heeft geoordeeld dat dit wel tot de openbaarheid 
behoort, waarna het verslag aan Markt Events werd overgemaakt. 

Paul Moelans stelt vast dat op die vergadering niet alleen ambtenaren aanwezig waren maar ook derden. 
Paul Meeus stelt vast dat al die wazigheid rond dit dossier alleszins voor verwarring heeft gezorgd. 
Herman Schaerlaekens vraagt wie beslist heeft over de puntenverdeling. 

De puntenverdeling werd vooraf vastgelegd door het schepencollege. 
Paul Meeus verwijst naar Markt Events en vraagt of het verhaal over de financiën in de voorbije jaren vrij schimmig 
was zoals een schepen in een mail, die Paul Meeus heeft bereikt, beweert. 

Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat het financieel overzicht van de voorbije editie vrij beperkt was. 
Eddy Grooten merkt op dat hij blijkbaar niet de enige is die over de mail van een schepen beschikt inclusief een 
volledig document. Hij vraagt aan de burgemeester of hij dit wil inkijken nu of na de vergadering. 
De burgemeester zal dit na de vergadering inkijken. 
Vanuit het publiek wordt de vraag gesteld of deze toewijzing geldt voor drie jaar. 

De toewijzing is inderdaad gedaan voor drie jaar met een jaarlijkse evaluatie met mogelijkheid tot opzeg. 
Vanuit het publiek wordt de vraag gesteld of de mogelijke overkappingen van de chalets in de prijs is begrepen. 

Deze prijs is niet inbegrepen. Al of niet overkapping moet ook nog besproken worden met de verenigingen 
die een chalets willen. 

Voor Paul Moelans zijn een aantal onderdelen helemaal niet duidelijk zoals bijvoorbeeld voorzieningen voor 
gehandicapten. Markt Events geeft hiervoor een gedetailleerd overzicht terwijl EMO een algemeen overzicht geeft. 
Volgens Paul Moelans moet de Stad duidelijk aangeven wat er moet voorzien worden. 
Paul Moelans stelt vast dat met dit concept er geen ruimte is voor grotere optredens. 

Verenigingen kunnen nog altijd voorstellen doen voor bijvoorbeeld optredens op het plein. Als dergelijke 
vraag komt, zal daar rekening mee gehouden worden. 

Paul Moelans heeft het vermoeden dat heel hard de kaart van kinderen is getrokken met inzet op ijspiste en 
kraampjes. Hij vraagt welke de openingsuren zijn. 

Standaard tot 22.00 uur maar kan eventueel uitgebreid worden tot 01.00 uur. 
Voor Paul Moelans lijkt dit op een “downgraden” van de kerstsfeer. Wetende dat het niet overdekt is bij slecht weer, 
het een week minder is dan vorig jaar en er geen optredens zijn voorzien twijfelt hij of verenigingen er nog iets gaan 
aan overhouden. 
Annemie Der Kinderen vraagt of de huur voor verenigingen schappelijker is dan vorig jaar. 

Voor de verenigingen zal het goedkoper zijn. 
Paul Moelans vraagt wat de kostprijs is voor security. In dit concept hoort hij hierover niets. 

In het concept van ME gaat men uit van een 3.000 personen wat meer security tot gevolg heeft. Een 
normale kerstmarkt gaat uit van 800 tot 900 personen met uiteraard dan ook minder security. 
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Paul Moelans vraagt of EMO zelf gaat instaan voor de veiligheid. 
De verantwoordelijke van de kerstmarkt zal altijd aanwezig zijn. 

Paul Moelans vraagt of er dan geen politie zal aanwezig zijn. 
De politie heeft haar specifieke opdracht bij evenementen en zal dat ook doen. 

Paul Moelans vraagt of er ook mensen van de organisatie rondlopen met het oog op de veiligheid. 
De schaatsverhuurders zullen hiervoor, naast de verantwoordelijke, mee instaan. 

Paul Moelans vraagt of er een Rood Kruis-stand is voorzien. 
Er zal moeten voldaan worden aan de voorziene regels.  

Paul Moelans vraagt of het juist is dat de uitbating van de ijspiste nog niet is toegewezen. 
Dit is inderdaad nog niet toegewezen. De bedoeling is om de verschillende onderdelen zo veel mogelijk 
toe te wijzen aan Turnhoutse verenigingen. 

Paul Moelans stelt vast dat ME in het verleden goede zaken heeft geleverd maar scoren op dat vlak minder dan 
EMO. Hij vraagt zich af waarom. 

ME heeft inderdaad in het verleden diverse evenementen georganiseerd in Turnhout en krijgen hiervoor 
7,5 op 10. EMO heeft de laatste jaren op diverse plaatsen in Vlaanderen grote en kleine evenementen 
georganiseerd en krijgen hiervoor 10 op 10. 

Paul Moelans vraagt wat EMO vroeger in Turnhout zou gedaan hebben waarnaar ze refereren. 
EMO is ontstaan uit Satelite Ice die in het verleden al eens een ijspiste heeft geleverd in Turnhout. 

Paul Meeus vraagt wie de kosten draagt wanneer verenigingen een podiumwagen wensen. 
Deze kosten zijn voor de verenigingen. 

Voor Paul Moelans maakt het niet uit wie de concessie krijgt maar vraagt wat er gebeurt met een gunning die niet 
correct is ingediend. 

Bij de vergelijking van de ingediende dossiers is er ook een evaluatie over de vormelijkheid. 
Paul Moelans stelt vast dat in het dossier van EMO er enkel een handtekening op het document staat maar geen 
datum. Bij ME staan zowel datum als handteken volgens Paul Moelans. Hij zou nu graag willen weten wat er gaat 
gebeuren. Hij leest de tekst voor van het bestek waarin staat dat elk dossier gehandtekend moet zijn en van een 
datum moet voorzien zijn. Tot staving van zijn vaststelling toont hij één blad van het dossier van EMO waar 
onderaan enkel een paraf is te zien.  
Paul Moelans wil voor de gemeenteraad een wettelijk antwoord op zijn vraag. 

Deze vraag zal juridisch onderzocht worden. Zekerheid van antwoord voor maandag aanstaande kan niet 
gegeven worden. 

Vanuit het publiek stelt men vast dat het voor verenigingen goedkoper is maar dat het wel maar tot 22.00 uur is en 
dus minder volk zal zijn, maar ook extra kosten zal moeten maken voor bijvoorbeeld de overkapping enz. 

Burgemeester Eric Vos verduidelijkt dat de uiteindelijke afrekening voor een vereniging zoals dat ook bij 
vorige edities was, pas geweten zal zijn na de editie van de kerstmarkt. 

Vanuit het publiek wordt gevraagd wie de overdekte winterbar gaat uitbaten. 
EMO zou het liefst hebben dat dit door de lokale horeca zou gebeuren. 

Paul Moelans vraagt welke gunningsvoorwaarden EMO hanteert voor de invulling. 
EMO wil iedereen een kans geven. 

Paul Moelans vraagt door wie de kandidaten worden opgevraagd. 
Burgemeester Eric Vos deelt mee dat een publieke oproep is gebeurd onder andere via de website. Vanuit 
de stedelijke diensten worden erkende verenigingen uitgenodigd. 

Paul Moelans hoopt dat de communicatiedienst een algemeen bericht zal rondsturen naar alle verenigingen en niet 
alleen de erkende. 
Vanuit het publiek wordt de vraag gesteld wie de verenigingen toewijst. 

De organisator (EMO) neemt de eindbeslissing. 
 
Vraag van raadslid Paul Meeus:  
Toewijzing concessie Kerst- en Wintermarkt 2016 -2018. Graag toelichting en mogelijkheid tot het stellen 
van vragen bij: 
-        Voorgeschiedenis + gevolgde procedure 
-        Argumenten tot toewijzing EMO + afweging tegenover Markt Events 
-        Financiële implicaties 
Zie voorgaand punt. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
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Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Pierre Gladiné vraagt om in een volgende commissie een evaluatie te houden over het EK op de Grote Markt. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  



Vergadering 

Commissie 1

woensdag 31 augustus 2016woensdag 31 augustus 2016



Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Stadsregio Turnhout - Jaarrekening 2015

- Lange termijnvisie ontwikkeling Stedelijk Regionaal Gebied

- Protocol aangaande gemeentelijke administratieve sancties

- Stand van zaken bouwwerken Noord-Brabantlaan (politie/brandweer)

- Toelichting Kerst- en wintermarkt 2016- Toelichting Kerst- en wintermarkt 2016

- Vraag van raadslid Paul Meeus

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia



Stadsregio Turnhout: jaarrekening 2015



Lange termijnvisie 

ontwikkeling Stedelijk Regionaal Gebied



Protocol aangaande gemeentelijke administratieve 

sancties



Stand van zaken bouwwerken Noord-Brabantlaan

(politie/brandweer)



KERSTMARKT  2016-2018



Kerstmarkt 

19/05/2016: oproep in BS en e-mail naar geïnteresseerden

13/06/2016: 3 kandidaturen13/06/2016: 3 kandidaturen

Markt Events – E.M.O. bvba – Dehoux Patrick

07/07/2016: toelichting door Markt Events en E.M.O. aan

beoordelingscommissie

04/08/2016: CBS gunning aan E.M.O.



Kerstmarkt 

Gunningscriteria:

1. Visie uitbating ijspiste, eet- en drank-gelegenheden

2. Gedetailleerd voorstel organisatie evenement2. Gedetailleerd voorstel organisatie evenement

3. Financiële en logistieke tussenkomst Stad Turnhout (minder 

tussenkomst = meer punten)

4. Ervaring in organisatie van evenementen en/of referenties

5. Milieu- en energievriendelijkheid



Kerstmarkt 

Score:

ME EMO

1. Visie (40 p) 27,5 32,5

2. Gedetailleerd voorstel (25 p) 14     202. Gedetailleerd voorstel (25 p) 14     20

3. Financiële tussenkomst (15 p)      15 4,22

4. Ervaring en/of referenties (10 p)     7,5 10

5. Milieu en energie (10 p) 3,5 7,5

totaal (100 p) 67,5 74,22



Kerstmarkt 



Kerstmarkt 

EMO staat voor:

- Sfeer op en rond de centrale overdekte ijspiste van 350 m²

- Kindvriendelijkheid

- Participatie door Turnhoutse verenigingen, horeca en handelaars- Participatie door Turnhoutse verenigingen, horeca en handelaars

Overleg met verenigingen, horeca en handelaars op dinsdag 13 september.

Kerstmarkt van 15 december tot 3 januari.



Vraag van raadslid Paul Meeus

Toewijzing concessie Kerst- en Wintermarkt 2016 -2018. 

Graag toelichting en mogelijkheid tot het stellen van vragen bij:

- Voorgeschiedenis + gevolgde procedure

- Argumenten tot toewijzing EMO + afweging tegenover Markt Events

- Financiële implicaties- Financiële implicaties



Punten agenda gemeenteraad

-…



Uit het college

…



Varia

…



Stadsregio Turnhout

1

Jaarrekening 2015



2



de personeelsformatie 

3



Beerse Oud-Turn Turnhout Vosselaar

Inkomsten 2de verblijven / verkrotting 

(2015)

141500 7040 88800 23500

Inkomsten leegstand (2015) 180000 55000 25000 20000

totaal 321500 62040 113800 43500

Inkomsten rechtstreeks naar de gemeenten

4

totaal 321500 62040 113800 43500

Per inwoner 7,54 5,66 8,64 2,47



 1 Protocol 

  

 

 Stad Turnhout 

 Gemeente Beerse 

 Gemeente Kasterlee 

 Gemeente Lille  

 Gemeente Oud – Turnhout 

 Gemeente Vosselaar 

 Gemeente Baarle Hertog  

 

 

 

P R O T O C O L 

aangaande gemeentelijke administratieve sancties 

 

 

Artikel 1. 

 

De Dienst Gemeentelijke Administratieve Sancties bestaat uit sanctionerend ambtenaren (juristen), administratieve 

krachten en een persoon die instaat de bemiddelingsprocedure. Gelet op zijn beperkte taak wordt de diplomavereiste 

van jurist niet opgelegd voor de plaatsvervangend sanctionerend ambtenaar die enkel wordt aangesteld om 

eventuele langdurige afwezigheden op te vangen. 

 

 

Artikel 2. 

 

De gemeenten van de politie regio Turnhout gaan akkoord dat de betrokken ambtenaren in het personeelskader van 

de stad Turnhout worden opgenomen.  

 

 

De sanctionerende ambtenaren leggen hierbij boetes op voor alle inbreuken die gepleegd worden op het 

grondgebied van de politiezone regio Turnhout en de politiezone Noorderkempen. Met de politiezone 

Noorderkempen worden afspraken vastgelegd in een samenwerkingsovereenkomst inzake gemeentelijke 

administratieve sancties afgesloten tussen de stad Turnhout en de stad Hoogstraten en de gemeenten Rijkevorsel 

en Merksplas anderzijds. 

 

De 7 gemeenteraden wijzen de sanctionerende ambtenaren aan conform de wet van 24 juni 2013 betreffende de 

gemeenteliljke administratieve sancties en Koninklijk besluit van 21 december 2013 tot vaststelling van de 

kwalificatie- en onafhankelijkheidsvoorwaarden van de ambtenaar belast met de oplegging van de administratieve 

geldboete en tot inning van de boetes in uitvoering van de wet betreffende de gemeentelijke administratieve 

sancties.. 

 

 

Artikel 3. 

 

Alle uitgaven en investeringen (personeelskosten, investeringskosten, werkingskosten, … ) met betrekking tot de 

vermelde ambtenaren worden betaald via de begroting van de stad Turnhout en nadien verhaald op de overige 

gemeenten van de politiezone Regio Turnhout in functie van het aandeel van de boetes van elke gemeente in de 

totale boetemassa. 

 



 2 Protocol 

De opgelegde geldboete in het kader van de GAS4-procedure wordt rechtstreeks door betrokkenen betaald aan de 

stad Turnhout. De ontvangen gelden worden voor elk boekjaar door stad Turnhout aan de betreffende gemeente 

overgemaakt in het eerste kwartaal van het volgende boekjaar. 

 

 

Artikel 4. 

 

De gemeenten van de politiezone voorzien, desgevallend via begrotingswijziging, voldoende kredieten op de 

begroting . 

 

Artikel 5 

 

De 7 gemeenten sturen een schriftelijke en ondertekende verbintenis van instemming met de voorwaarden van de 

beraadslaging RR nr 13/2013 van 13 februari 2013 van het Sectoraal Comité van het Rijksregister, om voor 

onbepaalde duur een permanente toegang te hebben tot de informatie vermeld in artikel 3, eerste lid, 1° tot 6° (de 

plaats van geboorte en overlijden uitgezonderd); 8° tot 10°, 12°, 13° en 14° (alleen IT 195) van de Wet van 8 

augustus 1983 tot regeling van een Rijksregister van de natuurlijke personen alsook opeenvolgende wijzigingen. 

 

 

Artikel 6 

 

Dit protocol treedt in werking na goedkeuring ervan door de gemeenteraden van de betrokken gemeenten. Het 

vervangt het oorspronkelijke protocol aangaande gemeentelijke administratieve sancties en haar bijwerkingen. 

 

 

Artikel 7. 

 

Het stadsbestuur van Turnhout wordt in kennis gesteld van de goedkeuringsbesluiten van de verschillende 

gemeenten.  

 

 



Nieuwbouw Pol + Br W 

Noord-Brabantlaan in TU

1

Noord-Brabantlaan in TU



Inplantingsplan

2



• 02/07/2013 LB aanstelling studiebureau (enkel Pol)

• 16/12/2013 Gunning studiebureau → GAB (enkel Pol) 

→ plans & lastenboeken & vergunningen

• 27/01/2014 SWOT analyse Pol + Br W

• 17/03/2014 Bespreking SWOT analyse op Pol Col

• 29/04/2014 Afsprakennota cohabitatie Pol + Br W

Historiek

3

• 29/04/2014 Afsprakennota cohabitatie Pol + Br W

• 23/06/2014 Akkoord Pol raad → 3e bouwlaag (Br W)

• 20/10/2014 LB aanstelling aannemer

• 17/11/2014 Stedenbouwkundige vergunning

• 23/02/2015 Gunning bouwwerken → Vanhout.pro

• 04/05/2015 Aanvang werken parking + nieuwbouw



Huidige stand bouwwerken

4

Huidige stand bouwwerken



Voorzijde gebouw

5



Achterzijde gebouw



Onthaal - planton



Briefingroom



Dispatching



Verdieping brandweer



• Aannemingsbedrag 3.290.413 + BTW

• Meerkosten ≤ 150.000

• Eigen LB 1.116.996
� Telefonie

Kostenplaatje

11

� Telefonie

� Informatica

� Meubilair

� Badgelezers (ganse PZ)

� Gemengde dispatching



• Voorjaar 2017

• 3e bouwlaag + 3 carports + 12/100 parking

• Aan reële kostprijs : Pol 72% - Br W 28%

• Voorkooprecht

Verkoop aan Br W (3e bouwlaag)

12

• Voorkooprecht

• Erfdienstbaarheid

• Werkingskosten gezamenlijk + verdeelsleutels


